
 

 
 

RAAD VOOR HET LEEFMILIEU VOOR HET 
BRUSSELS HOOFDSTEDELIJK GEWEST 

 
RLBHG 

Bischoffsheimlaan 26 - 1000 Brussel 
Tel. : 02 205 68 68 – info@rlbhg.brussels – www.rlbhg.brussels 

 

ADVIES 
Voorontwerp van ordonnantie houdende 
instemming met het Protocol tot wijziging 

van de Benelux-overeenkomst op het gebied 
van jacht en de vogelbescherming, gedaan te 

Brussel op 17 februari 2016 - 1ste lezing 
 

 

 

 

Aanvrager Minister Alain Maron 

Aanvraag ontvangen op 5 november 2020 

Advies aangenomen door de Raad voor 

het Leefmilieu voor het Brussels 

Hoofdstedelijk Gewest op 

25 november 2020 



     A-2020-013-RLBHG 

 

  2/2 

 

 

Vooraf 
De Raad voor het Leefmilieu (hierna « de Raad ») heeft op 05/11/20 een adviesaanvraag ontvangen 

inzake het voorontwerp van ordonnantie houdende instemming met het Protocol tot wijziging van de 

Benelux-overeenkomst op het gebied van jacht en de vogelbescherming, gedaan te Brussel op 

17 februari 2016 - 1ste lezing. 

Dit voorontwerp van ordonnantie heeft tot doel de reikwijdte van de Overeenkomst duidelijk te 

beperken tot de eigenlijke uitoefening van de jacht. Zodoende kan de bestrijding, indien deze nodig is, 

plaatsvinden in ruimere omstandigheden naar tijd en plaats dan wat geldt in het geval van de 

uitoefening van de jacht en kan dit gebeuren met passender middelen dan die welke voor de jacht zijn 

toegestaan.  

Advies 

1. Algemene beschouwingen 

De Raad is voorstander van dit soort teksten, die de overheidsinstellingen in staat stellen om 

doeltreffendere middelen te ontwikkelen om invasieve soorten te bestrijden.  

De Raad wil de aandacht van de Regering echter wijzen op het feit dat een betere regulering van de 

populaties van wild- en invasieve soorten de schade aan de biodiversiteit1 sterk zou verminderen. Een 

vermindering van de overpopulatie zou, bij uitbreiding, ook bijdragen tot een vermindering van de 

ecologische, economische of gezondheidsschade aan landbouw, bossen en natuurlijke omgeving, 

alsmede tot een vermindering van de veiligheidsproblemen langsheen wegen en luchthavens. Een 

dergelijke regulering zou bijvoorbeeld de vorm kunnen aannemen van een verbod op kunstmatige 

voeding. Hoewel deze praktijk in Brussel niet meer wordt beoefend, is deze in andere regio's en landen 

nog steeds gangbaar. 

2. Artikelsgewijze beschouwingen 

De Raad heeft geen commentaar.  

* 
* * 

 
1 https://stopderiveschasse.be/chasse-et-biodiversite/  
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